
To: Griffie Bloemendaal
Cc:
Subject:

Aan de Gemeenteraad Bloemendaal

Geachte raadsleden,

De Dutchbat Grand Prix wordt nu op 27 augustus gehouden, in de Zomervakantie.

Funest voor de strandondernemers die met name in dat korte Hoogseizoen hun brood 

verdienen. Het strand valt namelijk volledig LEEG tijdens deze 3 dagen DGP !

Uitgestorven, er valt dan gedurende die drie dagen niets te verkopen.

Onbegrijpelijk dat de Gemeente Zandvoort vergunning heeft afgegeven voor drie

dagen in augustus, had evenzo goed september kunnen blijven of nog later.

Hotels en Campings zijn ver van te voren volgeboekt door F1-gangers en ook

onbetaalbaar voor de gewone badgast. Badgasten moeten noodgedwongen

vertrekken en het ook echt niet dat die drie dagen later weer terugkeren !

Langverblijvende badgasten zouden sowieso wel eens voor een andere badplaats

kunnen kiezen. Deze drie dagen DGP zijn een ongewenste ongewenste onderbreking 

in het badseizoen.

Natuurlijk, ik snap dat de Gemeente Zandvoort deze vergunning heeft afgegeven en niet

de Gemeente Bloemendaal, maar ik wil u vragen het volgende in overweging te nemen,

want u kunt wel degelijk iets doen.

1. Hoe redelijk en billijk is het om de Zeeweg voor DRIE dagen af te sluiten voor 

badgasten die met hun auto naar het strand willen ,terwijl de DGP , qua aantal bezoekers,

toch vooral om die ene Formule1- dag draait. Ik weet dat het op die andere twee dagen

bezoekers trekt, maar dat zijn er dan dusdanig veel minder dat dit aantal geen 

rechtvaardiging is om ook dan de Zeeweg af te sluiten.

2. Waarom ✁berhaupt de Zeeweg afsluiten voor een evenement dat niet eens in uw 
Gemeente wordt georganiseerd. Daar mag u dan toch ook wel een mening over hebben,

zo lijkt mij.

3. Het Parkeerterrein was aangewezen als parkeerterrein voor DGP-bussen, maar bleek

niet in gebruik, stond 3 dagen leeg. Geen wonder dat het restaurant bij Parnassia dan

een rechtszaak aanspant tegen ( vermoedelijk) de Provincie N.H. 

Daar hadden dus badgasten geparkeerd kunnen staan, maar het stond volledig leeg.

4. Verblijvende gasten ( Hotel , Camping) laat men wel door op de Zeeweg.

Dus is het misschien een idee om badgasten met een CONSUMPTIEBON( voor een

diner tijdens. de DGP) ook door te laten op de Zeeweg. Ik ben namelijk bepaald

niet de enige die schade heeft door het DGP. Strandtent SAN Blas was ook

zeer ontstemd, zo bleek tijdens onze Najaarsvergadering. Dus hoewel ik zelfs slechts

een strandventer ben, denk ik toch even mee voor anderen, zoals strandtenten en 

Restaurant Parnassia. 

5. En gezinnen met hele kleine kinderen zouden ( met hun auto) ook gewoon kunnen 

worden doorgelaten op de Zeeweg in hun zomervakantie. 

6. Druk uitoefenen op de Gemeente Zandvoort om in de toekomst niet weer vergunning

te verlenen voor een DGP in het Hoogseizoen. Voor deze in 2023 is dat te laat , maar

wend uw invloed aan voor de jaren daarna. Helemaal niet nodig om het DGP in 

alles hun zin te geven. Had de Gemeente Zandvoort er op gestaan dat dit alleen NA

het Hoogseizoen kan, bijv. als voorheen in september of nog later, dan was er ook

nog gewoon een Formule 1 doorgegaan op het circuit van Zandvoort.

Nu gaat de Gemeente Bloemendaal vermoedelijk niet over de afsluiting van de Zeeweg en

ook niet over het parkeerterrein bij Parnassia, maar ik wil de Gemeente Bloemendaal

verzoeken druk uit te oefenen om toch wat te bewerkstelligen voor wat betreft 2023.

U heeft als Gemeente Bloemendaal zeker meer invloed dan mij.

En ja, we hebben het hier toch over een LEEG strand ...wat bijzonder irritant is als het dan

25 graden is ...en er dan helemaal geen klanten zijn. ( zo bleek op 1, 2 en 3 september)



En al helemaal irritant als dat gebeurt in de Zomervakantie, in het toch al korte Hoogseizoen ,

waarin wij, strandondernemers , ons brood moeten verdienen.

Hoogachtend,
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